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				ČSOB prodala dluhopisy za 6,86 miliardy 			

									

					
					
							
	
																		Kategorie: Finance							
	
				
				
					22. červen 2012				
			


                
	
	
				
								
		V průběhu května (od 10. 5. do 31. 5.) měli zájemci možnost si objednávat spořicí státní dluhopisy. Celkem ČSOB zaznamenala 5 657 objednávek dluhopisů v objemu 6,86 miliardy korun, což je 45 % z celkového objemu. U ČSOB měli lidé největší zájem o diskontované spořicí státní dluhopisy na rok a půl a reinvestiční spořicí státní dluhopisy na pět let.
 
„Průměrná objednávka dluhopisů byla 1,2 milionu korun. Naprostá většina objednávek pocházela od fyzických osob, pouze jedno procento z celkového počtu objednaných dluhopisů tvořily právnické osoby," řekla Marcela Suchánková, výkonná manažerka segmentu Spoření a investice ČSOB.

Dluhopisy byly k dispozici pro občany České republiky i cizince. Zakoupit si je mohla také občanská sdružení, nadace a nadační fondy, církve, obecně prospěšné společnosti a zahraniční neziskové společnosti. Nově oproti loňské emisi si mohly tři typy dluhopisů koupit mimo jiné kraje, města, veřejné vysoké školy, stavovské komory a veřejnoprávní instituce.

Nominální hodnota jednoho dluhopisu byla 1 Kč a minimální počet zakoupených dluhopisů byl 1 000 ks. V loňském roce si investoři objednali spořicí dluhopisy za více než 20 miliard Kč. Druhou letošní emisi chystá Ministerstvo financí na druhou polovinu roku.

Další informace jsou k dispozici přímo na speciálních webových stránkách MF ČR:

http://www.sporicidluhopisycr.cz/cs/
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					Nejnovější rozhovory                     
			

		

			
					
				
									
					  
					 
								
					                                         Abych byl jako manažer přínosem 


															
										
					Nač myslí nejvyšší manažer značky, obchodního řetězce, prodejen? Asi to neposoudí objektivně nikdo, kdo v takové roli nebyl. Miroslav Kopřiva, šéf českého Intersportu, nosí v hlavě čísla, úkoly, přání kupujících i reklamní slogany.

 

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  
					 
								
					                                         Dřevostavby představují potenciál i v České republice 


															
										
					Jak se česká firma prosazuje na zahraničních trzích, na jakých projektech spolupracuje, jaký je pohled na budoucnost tohoto dynamického odvětví a jakým směrem se ubírá stavebnictví v ČR, prozradil v rozhovoru Jiří Oslizlo, předseda představenstva společnosti AGROP NOVA a.s., která je výrobcem uceleného stavebního systému z masivního dřeva NOVATOP.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  
					 
								
					                                         Zaměřujeme se na expanzi v zemích, ve kterých již působíme 


															
										
					Mít doma psa, kočku, nebo třeba andulku či rybičky, znamená nebýt sám, ale žít s kamarádem z říše zvířat. Můžete si s ním povídat, hladit ho, pozorovat, relaxovat v jeho přítomnosti. Domácí mazlíček je svým způsobem váš psychoterapeut, jemuž vděčíte za mnohé.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  
					 
								
					                                         I rok 2024 bude ve znamení hledání šéfů firem 


															
										
					Ne každý se chce učit něčemu novému. Ale asi bude muset. Včetně seniorů, kteří budou chtít chodit do práce a něco si k důchodu přivydělat. Pracovní trh se totiž radikálně mění a změní.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  
					 
								
					                                         Lázně jako nositel myšlenky zdravého životního stylu 


															
										
					Rozvíjet vše, co nabízejí Lázně Teplice na Bečvou, stejně jako prošlapávání cesty ke zdravějšímu životnímu stylu nás všech, to je osa jejich činnosti. Regenerovat lidský organizmus, na který útočí stále dost civilizačních chorob, pečovat o harmonii ducha a těla, dostávat do souladu pohybový aparát, pomáhat udržet v kondici zaměstnance firmám v rámci rekondičních pobytů, ale i navazovat na tradice při zahajování lázeňské sezóny.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  
					 
								
					                                         A tak jsme vyplnili přihlášku… 


															
										
					Až teprve z odpovědí Markéty Tomek jsem poznala, jak sofistikovaná a náročná je výroba dětských plen nebo hygienických kalhotek. Produkt koupíte, použijete a vyhodíte, víc neřešíte. Ale...

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  
					 
								
					                                         Poptávka po komfortním větrání s rekuperací tepla roste 


															
										
					Firma Zehnder začínala výrobou motocyklů. V současnosti po celém světě poskytuje komplexní řešení pro komfortní, energeticky účinné a zdravé vnitřní klima. Své produkty vyvíjí a vyrábí v 16 vlastních závodech v Evropě, Číně a Severní Americe a má přibližně 3800 zaměstnanců.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  
					 
								
					                                         Osobní zážitek je dnes klíčový 


															
										
					Aktivní turizmus je globální trend, který se po pandemii covid-19 snaží „zvednout lidi ze židle“. Tuzemským hlavním komunikačním tématem bude v letech 2024–2025. Česko má pro to všechny předpoklady: nejlepší systém turistického značení na světě, velkou tradici sportu a outdoorových aktivit a kvalitní světově známé lázeňství zapsané i na seznam UNESCO.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  
					 
								
					                                         Lidé by měli dávat své peníze do toho, čemu rozumějí a věří 


															
										
					Češi a Češky se v investičních znalostech rok od roku zlepšují. Investiční gramotnost je stále lepší také napříč generacemi, nejrychleji své aktuální manko ve znalostech dohání mladí lidé do 35 let. Stále nám však chybí sebevědomí – za nepříliš nebo zcela neznalého investora se označují dvě třetiny Čechů.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
				
					
				
									
					  
					 
								
					                                         Asociace jako organizátor odvětví 


															
										
					Vzpomínat na to, že i v malém pohraničním městečku se uživilo v padesátých letech minulého století několik švadlen nebo že kabát zvaný flaušák byl pěkný i po deseti letech a stále hřál, to by bylo asi nefér vůči pokroku, rozvoji technologií nebo úplně novým druhům textilií, které se dnes používají nejen k ošacení člověka.

					

					
					
				

				
			

			
									


		

		
			










                        
          
        
        
        
            
          
        
             
        
            
            		

					Slovo ke dni

		
				
									Vztahy nejen v businessu: účel vs. trvalá hodnota
				
				
				
				
				
									
						V poslední době slýchám od lidí z businessu poznámky, že žijeme přesně v takové zemi, jakou si zasloužíme. Když nějaká taková věta či úvaha zazní, ptám se, co přesně je tím myšleno. Pokaždé se dostaneme k tomu samému. Ke kvalitě vztahů mezi lidmi. Začíná být normou, že když vztah poslouží svému účelu, vyšumí. Není to přátelství ani partnerství. Spíše hra na ně. Něco, co vypadá vznešeně. Tváří se, že to má hloubku. Přitom je to prospěchářské a jednostranné. A jakmile je dosaženo cíle, expirační lhůta se nemilosrdně naplňuje. A jak řešení vidí podnikatelé? Naučit se žít takové vztahy, které mají hodnotu – kde jsme ochotni na sebe brát závazky a investovat do vzájemnosti. Kvalitní mezilidské vztahy každému jednotlivci pomohou překročit vlastní stín. A stejně důležité jsou i pro úspěch a rozvoj v podnikání. 
 Kateřina Šimková					

				
									
						
															Pokračování ...													
					

							



		


			

					Aktuality

		
			
			




	
	
        
			Zájem malých a středních firem podnikat roste         11. březen 2024



	

V posledních letech se zájem malých a středních podniků (tzv. SME) v České republice o udržitelné podnikání značně zvýšil. Tento trend je důsledkem rostoucího zájmu o životní prostředí, postupných změn legislativy, ale zároveň i faktu, že mezi udržitelným chováním firem a jejich finanční výkonností existuje pozitivní vztah.







			




	
	
        
			Většina firem propustila dohodáře         8. březen 2024



	

Zaměstnavatelé v reakci na legislativní změny u dohod o provedení práce a pracovní činnosti, vyvolané novelizací zákoníku práce a konsolidačním balíčkem, snížili počty uzavřených dohod.







			




	
	
        
			Až 60 certifikovaných provozoven Staropramen         7. březen 2024



	

Pivovary Staropramen v prvním roce projektu Certifikace provozoven dosáhly svého cíle a udělily 30 certifikátů kvality. Letos plánují jejich počet zdvojnásobit. Jelikož jsou nároky zákazníků stále vyšší, zájem ze strany provozovatelů je obrovský.







			




	
	
        
			Dlouhodobý investiční produkt UNIQA         6. březen 2024



	

Počínaje březnem 2024 se UNIQA investiční společnost zařadila mezi subjekty, které mají ve svém portfoliu finančních nástrojů i letošní novinku: dlouhodobý investiční produkt (DIP).







	


		


	
        

            
        		

					Partneři

		
			


	
Hlavní partneři:
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				Pro tyto firmy se v Česku vyplatí pracovat
				

	
	
	
	
	
	
	
	
        Nejlepší zaměstnavatel v České republice vyrábí cigarety, je jím společnost JTI, Japan Tobacco International. Ukázala to v lednu zveřejněná česká část celosvětového žebříčku Top Employer 2024. Ocenění letos získalo pouze 23 firem podnikajících v České republice.

            


	
	



      


    
      
        




	
			
					
				Penzijní fondy UNIQA mají za sebou povedený rok
				

	
	
	
	
	
	
	
	
        Účastníci doplňkového penzijního spoření mají důvod k radosti: dynamické fondy loni zažívaly nejlepší rok za uplynulé desetiletí a konzervativnější fondy si rovněž připisují slušné zisky. Letopočet 2023 tak dokázal smazat pachuť propadů z roku 2022.

            


	
	



      


    

      
        




	
			
					
				Přibylo více než 27 000 fotovoltaických elektráren
				

	
	
	
	
	
	
	
	
        Téměř trojnásobné množství fotovoltaických elektráren a více než trojnásobný instalovaný výkon v síti oproti roku 2022. Distribuční společnost EG.D, člen skupiny E.ON, má za sebou rekordní rok 2023 z pohledu připojování obnovitelných zdrojů do své sítě.

            


	
	



      


    
      
        




	
			
					
				Názor RIM: jak si vedly výrobní firmy loni a co očekávají od letošního roku
				

	
	
	
	
	
	
	
	
        Rok 2023 byl mimořádně náročným obdobím. Globální události výrazně ovlivnily podnikání a celé obchodní prostředí. Zejména výrobní a exportní firmy se musely neustále adaptovat na nové tržní podmínky a měnit svoji strategii.

            


	
	



      


    

      
        




	
			
					
				Česko bylo v roce 2023 čtvrtým největším vývozcem elektřiny v Evropské unii
				

	
	
	
	
	
	
	
	
        Česko zůstalo i v roce 2023 významným vývozcem elektřiny v EU. Množství exportované elektřiny bylo ve srovnání s rokem 2022 o přibližně 5 TWh nižší a dosáhlo jen 9 TWh. Důvodem byla především nižší výroba elektřiny z uhelných a plynových elektráren, která se vlivem poklesu ceny méně vyplácela.

            


	
	



      


    
      
        




	
			
					
				Český železniční průmysl posiluje svou pozici na Blízkém východě
				

	
	
	
	
	
	
	
	
        České firmy sdružené v Asociaci podniků železničního průmyslu v lednu výrazně rozšířily své obchodní kontakty v oblasti Blízkého východu, konkrétně v Izraeli a Kataru.

            


	
	



      


    
      
 
  
  


  



		


	
            

        

                
            		

					Odborní partneři

		
			


	          



		


	
        

        
            
            		

					Duševní vlastnictví - ve spolupráci s ÚPV

		
			
			




	
	
        
			Ochrana průmyslových vzorů         19. leden 2024



	

Anglické slovo design je odvozeno z latinského de-signare, označit, vyznačit. Postupně dostalo také významy „navrhnout“ či „návrh“. Od poloviny 20. století, kdy se začal klást větší důraz na vzhled výrobků a na reklamu, se rozšířilo do mnoha jazyků, včetně češtiny, v užším významu „výtvarného návrhu užitkových předmětů“.



	Pokračování ...            



	


		


			

					Pohledem redakční rady

		
			
			




	
	
        
			Zapomínáme ale podotknout, co to bude stát a kdo to zaplatí         11. listopad 2022



	

Přednáška na konferenci České společnosti pro jakost 26. září. Jedna z nejlepších, všichni naslouchali a mám dojem, že i souhlasili. Řečníkem byl Ing. Miroslav Koberna, CSc., ředitel pro programování a strategii Potravinářské komory České republiky. Hovořil o kvalitě potravin, ale trochu z jiného úhlu, než jsme zvyklí. Okem odborného kritika se podíval na Green Deal. A jak to souvisí s tím, co máme a budeme mít na talíři? Poprosila jsem ho, aby některé myšlenky rozvedl:



	Pokračování ...            



	


		


			

					Nejčtenější

		
				
		
			
				Vliv digitalizace na firmy a zaměstnance			
		
	
	
		
			
				Konica Minolta zdvojnásobí investice			
		
	
	
		
			
				Listopadový Kulatý stůl v Brně 			
		
	
	
		
			
				Metrový koberec lze pořídit se slevou  			
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					Firmy

		
				
		
			
				Zájem malých a středních firem podnikat roste 11. březen 2024	
	
		
			
				Většina firem propustila dohodáře 8. březen 2024	
	
		
			
				Nejsem šéf, jsem zákazník 21. únor 2024	



		


			

					Lobby info

		
				
		
			
				Zálohování nesmí zaplatit spotřebitel 13. listopad 2023	
	
		
			
				Česko má šanci posílit energetickou stabilitu 16. říjen 2023	
	
		
			
				Aplikovaný výzkum jako cesta k přidané hodnotě. Návrh rozpočtu ale s jeho dostatečnou podporou nepočítá  5. září 2023	



		


			

					Finance

		
				
		
			
				Dlouhodobý investiční produkt UNIQA 6. březen 2024	
	
		
			
				„Penzijko“ v roce 2024 1. březen 2024	
	
		
			
				Technologie ve financích výrazně zrychlují 14. únor 2024	



		


			

					Zaregistrujte se do našeho newsletteru

		
			


	 






 














		


			

		
			


	Navštivte také naše další portály
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